
Valtuusto § 79 16.10.2023

Muut mahdolliset asiat

Valt § 79 Niina Haapakoski käytti puheenvuoron Frosteruksen koululla tarjotusta aa-
mu pa las ta sekä kertoi Kärsämäen Katajan ajankohtaiset terveiset.

 Timo Flankkila käytti puheenvuoron työllisyysluvuista ja työvoiman mää räs-
tä. Valtuusto kävi keskustelua em. aiheesta.

 Anne Ruha kertoi valtuustolle Nihak ry:n seutuvaltuuston terveiset.

 Kunnansihteeri kertoi 2024 talousarvion laadinnan ajankohtaisesta ti lan-
tees ta.

 Heidi Järvenpää käytti puheenvuoron taajaman palvelujen kehittämisestä
se kä Kataja-areenan tilaisuuksien sallitusta henkilömäärästä. Valtuusto kä-
vi keskustelua em. aiheista.

Päätös: Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuksi.


